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برنامه موشكي ايران ارتباطي با برجام و مذاكرات هستهاي ندارد

سخنگو و رئيس مرکز ديپلماسي عموميو رسانهاي وزارت امور خارجه کشورمان مفاد بيانيه پاياني نشست سران ناتو

(سازمان پيمان آتلانتيک شمالي) پيرامون برنامه موشکي جمهوري اسلاميايران را مردود و آن را تکرار ادعاهاي

بياساس گذشته خواند.

واكنش ايران به بيانيه نشست سران ناتو پيرامون برنامه موشكي
برنامه موشكي ايران ارتباطي با برجام و مذاكرات هستهاي ندارد

سخنگو و رئيس مرکز ديپلماسي عموميو رسانهاي وزارت امور خارجه کشورمان مفاد بيانيه پاياني نشست سران ناتو (سازمان
پيمان آتلانتيک شمالي) پيرامون برنامه موشکي جمهوري اسلاميايران را مردود و آن را تکرار ادعاهاي بياساس گذشته خواند.

بهرام قاسميافزود: همانگونه که بارها اعلام شده تواناييهاي موشکي کشورمان صرفا در چارچوب برنامههاي مشروع دفاعي
جمهوري اسلاميايران قرار دارد و به هيچ وجه براي حمل کلاهک هسته طراحي نشده است.

سخنگوي وزارت امور خارجه تصريح کرد: برنامه موشکي ايران نه تنها هيچگونه ارتباطي با برجام و مذاکرات هستهاي ندارد، بلکه
همانگونه که بارها تاکيد شده است ناقض قطعنامه 2231 نيز محسوب نميشود.

نشست دو روزه سران کشورهاي عضو پيمان آتلانتيک شمالي (ناتو) که در ورشو پايتخت لهستان برگزار شد، با صدور يک بيانيه
مشترک به کار خود پايان داد.

در بند شصت و هشتم اين بيانيه با اشاره به توافق هستهاي ايران و گروه 1+5 که تابستان سال گذشته حاصل شد، آمده است:
ما از به نتيجه رسيدن مذاکرات هستهاي ايران و گروه 3+3 و اتحاديه اروپا و توافق بر سر برنامه جامع اقدام مشترک (برجام) که
در 14 ژوئيه سال 2015 به امضا رسيد و همچنين ادامه اجراي اين توافق از 16 ژانويه سال 2016 تاکنون استقبال ميکنيم. ما

علاوه بر اين، بر اهميت همکاري کامل و به موقع ايران با آژانس بينالمللي انرژي اتميدر راستاي اجراي برجام تاکيد داريم.

سران ناتو در ادامه بيانيه خود با ادعاي اينکه آزمايشهاي موشکي ايران خلاف قطعنامه 2231 شوراي امنيت سازمان ملل
درخصوص برجام است، آوردهاند: هرچند ما کماکان به طور جدي نسبت به توسعه برنامه موشکي بالستيک ايران و ادامه
آزمايشهاي موشکي در اين کشور نگران هستيم. قائم مقام وزير خارجه کشورمان در ديدار خداحافظي سفير استراليا در تهران

گفت: پس از برجام هنوز انتظارات ما برآورده نشده و اين نيازمند تلاشهاي بيشتري است.

مرتضي سرمدي از تلاشهاي سفير استراليا در مدت تصدي وي به عنوان سفير اين کشور در تهران در ارتقاي روابط دوجانبه
تشکر کرد و گفت: پس از برجام ظرفيتهاي زيادي براي همکاري دو کشور در تمام زمينهها ايجاد شده که نيازمند تلاشهاي
ديپلماتيک براي برداشتن موانع و چالشها بر سر روابط است. پاول فولي سفير استراليا هم در اين ملاقات اظهار داشت: در
مدت حضور در جمهوري اسلاميايران شاهد حل يک مشکل طولاني از طريق ديپلماتيک بودم و هر چه از برجام بگذرد مسائل

بيشتر حل ميشود و برجام نشان داد که اين راه مسير درستي بود.

وي افزود: بانکهاي بزرگ به تدريج با ايران همکاري خواهند کرد و اکنون بانکهاي کوچک مشکلي در مسير همکاري با ايران
ندارند.

سفير استراليا ادامه داد: شرکتهاي استراليايي تلاش دارند که در طرحهاي اقتصادي ايران شرکت کنند و از اين رو دفتر روابط
تجاري استراليا در سفارت به راه افتاده است.
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